
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van ’s-Hertogenbosch  

Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 71 RvO  

Afsluiten Jonkerstraat  

's-Hertogenbosch, 12 mei 2023 

Geacht College,  

Eind november 2022 berichtte het Brabants Dagblad al dat de Jonkerstraat in het Paleiskwartier voor 

een periode van 2,5 jaar zou gaan sluiten, in verband met het bouwverkeer dat benodigd is voor de 

bouw van het Palazzo-complex. Dit was een nogal onverwachte mededeling met veel consequenties. 

En leidde dan ook  tot teleurstelling uit de buurt en vanuit wijkbelangen. Op 14 april jl. is de 

bezwaartermijn bij de gemeente verstreken en vanaf 1 mei is de Jonkerstraat ook echt afgesloten 

voor doorgaand verkeer.  

De gemeente heeft in het verkeersbesluit zes varianten bestudeerd en toetsen destijds het besluit 

aan een aantal criteria: verkeersveiligheid, bouwveiligheid, (auto)bereikbaarheid, tijdsduur van de 

bouw, omgevingshinder, uitvoerbaarheid en begrijpelijkheid. Hieruit is naar voren gekomen dat het 

afsluiten van de Jonkerstraat de hoogste score had behaald en leidde dat dan ook tot de keuze om de 

Jonkerstraat af te gaan sluiten. Uit het besluit is echter niet duidelijk op te maken of in het 

verkeersbesluit ook de drukte op de Hugo de Grootlaan (met name gedurende de spits) is 

meegenomen, alsmede de plannen van de Avans om in een overlappende periode ook in het gebied 

te gaan bouwen.  

Voor de Bossche VVD zijn zowel voldoende woningbouw als een goede bereikbaarheid belangrijke 

speerpunten. Ook vinden we het belangrijk dat het gemeentebestuur moeilijke keuzes duidelijk en 

aan de voorkant toelicht aan betrokken inwoners. 

Daarom stelt de Bossche VVD de volgende vragen:  

1. Klopt het dat het verkeersbesluit uitsluitend middels een brief is gecommuniceerd met de 

bewoners? 

2. En Is het college bekend met de reactie van de bewoners op het genomen besluit?  

3. Zo ja, is het College bereid om een bijeenkomst te organiseren voor buurtbewoners, waarin 

het besluit verder toegelicht wordt en de bewoners de kans krijgen om hun zorgen te 

bespreken? 

4. Onder andere leeft de vraag of het college de bouwplannen van de Avans en de drukte op de 

Hugo de Grootlaan heeft meegenomen in het verkeersbesluit? Kunt u dit toelichten?  

 

Namens de Bossche VVD, 

Joris Broekmeulen 

https://www.bd.nl/den-bosch-vught/straat-in-paleiskwartier-jaren-dicht-en-speeltuin-weg-om-te-kunnen-bouwen~af1bb6bb/

